

Anne-Dominique Toussaint presents

Gérard Depardieu

Sadek

QUINZAINÉ
DES RÉALISATEURS
Société des réalisateurs de films
CANNES 2016

TOUR DE FRANCE

FRENCH TOUR

a film by Rachid Djaidani



Far'Hook is a 20-year-old rapper. Following a violent dispute with a rival, he's forced to leave Paris for a while. His producer, Bilal, suggests that Far'Hook acts as driver for Bilal's father, Serge, on a tour of French ports, following in the footsteps of the classic painter Joseph Vernet. Despite the age gap and culture clash, an unlikely friendship forms between this talented rapper and a bricklayer from the north of France during a road trip that concludes in Marseille for a final concert, one of reconciliation.

Far'Hook est un jeune rappeur de 20 ans. Suite à un règlement de compte, il est obligé de quitter Paris pour quelques temps. Son producteur, Bilal, lui propose alors de prendre sa place, et d'accompagner son père Serge, faire le tour des ports de France, sur les traces du peintre Joseph Vernet. Malgré le choc des générations et des cultures, une amitié improbable va se nouer entre ce rappeur plein de promesses et ce maçon du Nord de la France au cours d'un périple qui les mènera à Marseille pour un concert final, celui de la réconciliation.





Credits not contractual

Original title Tour de France

English title French Tour

Director Rachid Djaïdani

Main cast Gérard Depardieu, Sadek, Louise Grinberg

Producer Anne-Dominique Toussaint / Les Films des Tournelles

Coproducers Les Films des Tournelles – Mars Films – Cité Films –
AOC Films – Useful

With the support of Région Aquitaine Limousin Poitou Charentes,
Département de la Charente Maritime
CNC (Centre National du Cinéma et de l'Image Animée)
Canal+

Script Rachid Djaïdani

Editing Nelly Quettier

Music Clément Animalsons Dumoulin

Running time 95'

Language French

Shooting locations France (Paris, Arras, Dieppe, La Rochelle, Rochefort, Bordeaux,
Bayonne, Sète, Marseille)

Image format 1,85

Sound 5.1

Delivery May 2016

French distributor Mars Distribution

INTERNATIONAL SALES

CITÉ FILMS

Raphaël Berdugo

rberdugo@citefilms.com

56, rue Perronet – 92200 Neuilly sur Seine

tel : Cell +33 6 73 68 26 16 – tel : Office +33 1 82 64 52 98

www.citefilms.com